
P R O T O K O Ł   Nr VI / 2007 
 

obrad VI sesji Rady Miejskiej Ostrzeszów 
odbytej w dniu 29 marca 2007 roku 

 
 
Ustawowy stan Rady Miejskiej 21, obecnych na sesji 20 radnych (95,2 %).  
 
Nieobecny usprawiedliwiony: 
1. Grzegorz Więcek 
 
W obradach uczestniczyli zaproszeni goście według załączonych list obecności. 
 

Porządek obrad 
 1. Otwarcie i stwierdzenie  prawomocności  obrad  
 2. Przedstawienie porządku obrad VI sesji Rady Miejskiej 
 3. Wybór sekretarza obrad VI sesji Rady Miejskiej  
 4. Przyjęcie protokołu z obrad V sesji Rady Miejskiej  

   5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 
       międzysesyjnym 
   6. Sprawozdanie Burmistrza o realizacji zadań w poprzednim okresie, zwłaszcza 
       z wykonania uchwał Rady  
   7. Interpelacje i zapytania radnych 
   8. Zapytania i wnioski przewodniczących dzielnic i sołtysów  
   9. Ocena stanu bezpieczeństwa w mieście i gminie  
 10. Informacja Straży Miejskiej za 2006 rok 
 11. Podjecie uchwał w sprawie: 
       a) zmian w budżecie Miasta i Gminy Ostrzeszów w 2007 roku (nr 16/2007) 

b) wyrażenia zgody na objęcie terenem Wałbrzyskiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej  
    „Invest-Park” Sp. z o.o. podstrefy Ostrzeszów – Rojów (nr 15/2007)  
c) zasad i trybu korzystania z przedszkoli prowadzonych przez Gminę Ostrzeszów  

           (nr 12/2007) 
d) regulaminu określającego wysokość dodatków i innych składników wynagrodzenia  
    nauczycieli oraz szczegółowych warunków ich przyznawania, a także wysokość,  
    szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania  nauczycielskiego dodatku  
    mieszkaniowego (nr 17/2007) 
e) sprzedaży gruntu położonego w Ostrzeszowie przy ul. Grabowskiej (nr 18/2007) 
f) przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  
    terenu położonego w Rojowie w rejonie oczyszczalni ścieków (nr 19/2007) 
g) przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  
    terenu położonego w Rojowie (nr 20/2007) 

       h) powołanie doraźnej Komisji Inwentaryzacyjnej 
 12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania  
 13. Sprawy różne i informacje 
 14. Zakończenie 
  
Do p-ktu 1-go Otwarcie i stwierdzenie  prawomocności  obrad  
                        Radny Edward Skrzypek - Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył  
                         obrady VI sesji Rady Miejskiej i stwierdził, że sesja jest prawomocna  
                         do obradowania i podejmowania uchwa ł.                      
                         Powita ł przybyłych na obrady gości i radnych Rady Miejskiej.   

 
Do p-ktu 2-go Przedstawienie porządku obrad VI sesji Rady Miejskiej 
                         Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił porządek obrad, który radni 
                         otrzymali z zaproszeniem na dzisiejsze obrady. 

 



Do p-ktu 3-go Wybór sekretarza obrad VI sesji Rady Miejskiej  
                        Zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami Przewodniczący Rady zgłosił,  
                         aby sekretarzem obrad dzisiejszej sesji został radny Henryk Kajser.  
                         Radny Henryk Kajser wyraził zgodę na kandydowanie.  
                         Rada Miejska jednog łośnie (20 głosów „za”) wybrała radnego Henryka 
                         Kajser sekretarzem obrad VI sesji Rady Miejskiej.  
 

Do p-ktu 4-go Przyjęcie protokołu z obrad V sesji Rady Miejskiej  
                       Radny Aleksander Józefiak – sekretarz obrad V sesji Rady Miejskiej  
                       przedstawi ł wniosek w sprawie przyjęcia protokół z poprzedniej sesji bez  
                         odczytania. 
                         Wniosek stanowi załącznik do protokołu. 
                         Ponadto protokó ł był wyłożony do wglądu Radnych w pokoju nr 25     
                         Urzędu Miasta i Gminy o czym radni zostali zawiadomieni w zaproszeniu 
                         na obrady dzisiejszej sesji. 
                         Rada Miejska jednogłośnie (20 głosów „za”) przyjęła zgłoszony wniosek.  
    
Do p-ktu 5-go Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach        
                         podejmowanych w okresie międzysesyjnym 
                         Powyższą informację złożył Przewodniczący Rady. 
                         Informacja stanowi za łącznik do protokołu. 
 
Do p-ktu 6-go Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań w poprzednim okresie,               
                         zwłaszcza  z wykonania uchwał Rady Miejskiej 
                         Stanis ław Wabnic – Burmistrz złożył powyższe sprawozdanie. 
                         Sprawozdanie stanowi za łącznik do protokołu. 
 
Do p-ktu 7-go Interpelacje i zapytania radnych 
                         Radny Andrzej Manikowski wnosi o: 

                   - umożliwienie mieszkańcom segregowanie i gromadzenie odpadów  
                     niebezpiecznych (poza szk łem, plastikiem i makulaturą) baterii, lamp, filtrów  

                           i oleju silnikowego, sprzętu elektronicznego, zabrudzonych szmat, lekarstw itp. 
                           Poinformowa ł, że w Poznaniu materiały takie są zbierane przez specjalny  
                           samochód zwany „gratobus”.  

                   - rozwiązanie problemu zalewania wodami opadowymi posesji położonych  
                     przy ul. 21 Stycznia wzd łuż drogi nr 11 – brak kratki ściekowej 
                   - zamontowanie koszy na odpady wzdłuż drogi na Olszynę 
                   - ustawienie zakazuu ograniczenia prędkości na ul. Leśnej w okolicy Przedszkola  
                     Sióstr Nazaretanek. 

                         Radny Ryszard Szymański wnosi o podjęcie działań dotyczących „Lasku  
                         Klasztornego”: 

                   - uporządkowanie terenu – usunięcie nagromadzonych śmieci, w tym materiałów  
                     niebezpiecznych dla środowiska, 
                   - zamontowanie barierek zaporowych uniemożliwiających wjazd samochodami, 

                         - ustawienie ławek, np. z bali drewnianych. 
                          
                         Radny Andrzej Ogórkiewicz wnosi o rozwiązanie problemu parkowania  
                         samochodów przez interesantów ARMiR-u na ul. Kościuszki – droga nr 449. 
                         Stosowany sposób parkowania po obu stronach drogi zagraża bezpieczeństwu  
                         ruchu drogowego.  
                         Radny Henryk Kajser ponowił wniosek o czynie starań o budowę chodnika na  
                         ul. Kościuszki - drodze nr 449 na odcinku od Ostrzeszowa do Rojowa.  Na jakim  
                         etapie jest realizacja wniosku.  
                         Apeluje do Policji o: 

                   - skuteczne przeciwdziałanie „rajdom – wyścigom motocyklistów” urządzanych  
                     na drodze nr 499 pomiędzy Ostrzeszowem a Kobyla Górą codziennie  

 



                     w godzinach popołudniowych, 
                         - patrole z radarem wewnątrz wsi Rojów, 
                         - zintensyfikowanie działań przeciwko rowerzystom jeżdżącym chodnikami. 
                         Ponadto uporządkowanie komunikacji wokół targowiska miejskiego, a przede  
                         wszystkim na placu targowym. Stragany ustawiane są na ciągach komunika- 
                         cyjnych. Zobowiązać prowadzących targowisko do przestrzegania regulaminu.  
                         Radny Jan Góra wniós ł o czyszczenie (zamiatanie po zimie) ulic po godzinach  
                         szczytu komunikacyjnego. 
 
Do p-ktu 8-go Zapytania i wnioski przewodniczących dzielnic i sołtysów 
                         Andrzej Malachiński – sołtys wsi Szklarka Myśln. wnioskował o: 

                   - przywrócenie do stanu poprzedniego odcinka ok. 1,5 km nawierzchni drogi  
                     gminnej, która zosta ła zniszczona w czasie budowy stacji uzdatniania  
                     wody. Obecnie ten odcinek drogi jest nieprzejezdny. Wnosi o środki na  
                     remont. 
                   - oświetlenie zakrętu drogi we wsi (brak chodnika), 
                   - zainstalowanie punktu oświetleniowego koło posesji Rymańskiego. 

                         Andrzej Blewąska – sołtys wsi Rojów wnioskował o: 
                   - wybudowanie ciągu pieszo—rowerowego wzdłuż drogi nr 449 od szkoły  
                     do granic miasta, 
                   - naprawę szkód w infrastrukturze drogowej powstałych  przy budowie  
                     kanalizacji Rojów - Olszyna (brak możliwości dojazdu do pół), 

                         - naprawę drogi gruntowej żużlowej na Gęstwę, 
                   - budowę, uzupełnienie oświetlenia drogowego przy nowych posesjach oraz  
                     przemieszczenie punktów już istniejących, 
                   - montaż progów zwalniających na ul. Piastów (kierowcy nagminnie  
                     przekraczają dozwoloną prędkość 40 km/godz.,  
                   - odbudowę rowów przydrożnych na długości ok. 1.200 m i kilku               
                     przepustów w celu wyeliminowania podtapiania drogi na Meszyny przez  
                     wody opadowe, 

                         - uchwalenie planu przestrzennego zagospodarowania wsi Rojów,   
                   - zdecydowane działania przeciwko firmie Słubianek, której ciężkie  
                     samochody ze żwirem niszczą nowo wybudowaną drogę (dopuszczalny  
                     tonaż 7 t). 

 
Do p-ktu 9-go Ocena stanu bezpieczeństwa w mieście i gminie  
                         Marek Kowalski – Zastępca Komendanta Komendy Powiatowej Policji  
                         zapozna ł Radę Miejską  
                         Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
 
                         Obrady sesji opuścił radny Andrzej Cudniewicz. 
 
                          Radny Ryszard Szymański wniósł o zwiększenie patroli Policji w nocy 
                         z piątku na sobotę i soboty na niedzielę w godzinach 100 – 300 kiedy mło- 
                         dzież wraca z dyskotek i pubów. 
                         Marek Kowalski odpowiadając wyjaśnił, że na dyżurach nocnych  
                         w dniach od piątku do soboty są zwiększone patrole. 
                         Radny Henryk Mackanić zwrócił się do Policji z prośbą, aby patrole  
                         na przystanku PKS w Ostrzeszowie nie odbywały się przez siedzenie  
                         w samochodach policyjnych. 
                         Prosi ł Policję o zainteresowanie się motocyklistami – prędkością z jaką 
                         jeżdżą oraz wyciem motocykli. 
                        
                         Na obrady wróci ł radny Andrzej Cudniewicz. 
 
 

 



Do p-ktu 10-go Informacja Straży Miejskiej za 2006 rok 
                           Zbigniew Jastrzębski – Komendant Straży Miejskiej przedstawił  
                           Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
                           Radny Andrzej Manikowski zapytuje: 
                           - w jakich godzinach pracuje Straż Miejska,    
                           - czy pracuje w soboty i niedziele, 

                     - czy odbywa patrole z Policją. 
                     Zbigniew Jastrzębski wyjaśnił, że Straż Miejska pracuje: 
                     - od poniedziałku do piątku w godzinach od 8 – 15 i II zmiana od 14 - 22, 
                       w soboty od godziny 8 – 13, 
                     - patrole nocne z Policją z piątku na sobotę w godzinach od 22 – 6 rano. 

                           Radny Henryk Kajser wnosi o podanie do wiadomości w prasie lokalnej  
                           godzin pracy Straży Miejskiej. 
 
Do p-ktu 11-go Podjecie uchwał w sprawie: 
                           a) zmian w budżecie Miasta i Gminy Ostrzeszów w 2007 roku  

    (nr 16/2007) 
    Józef Bukiewicz – Skarbnik przedstawił powyższy projekt uchwały. 
    Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały  
    pod obrady sesji. 
    Rady Miejska jednogłośnie (20 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
    Uchwała Nr VI/35/2007 stanowi załącznik do protokołu. 
 

                     b) wyrażenia zgody na objęcie terenem Wałbrzyskiej Specjalnej Strefy  
                         Ekonomicznej „Invest-Park” Sp. z o.o. podstrefy Ostrzeszów –  
                         Rojów (nr 15/2007)  

    Stanisław Wabnic – Burmistrz przedstawił powyższy projekt uchwały. 
    Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały  
    pod obrady sesji. 
    Rady Miejska jednogłośnie (20 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
    Uchwała Nr VI/36/2007 stanowi załącznik do protokołu. 

 
                     c) zasad i trybu korzystania z przedszkoli prowadzonych przez Gminę  
                         Ostrzeszów (nr 12/2007) 
                        Marian Grzegorek – Dyrektor Zakładu Obsługi Placówek Oświatowych  

    przedstawił powyższy projekt uchwały. 
    Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały  
    pod obrady sesji. 
    Radny Henryk Kajser zapytuje czy wszystkie dzieci chcące uczęszczać  

                               do przedszkola ma zapewnione miejsce. 
    Jakie są prognozy na przyszłość. 
    Marian Grzegorek odpowiedział, że wszystkie dzieci mają zapewnione  
    miejsce w przedszkolu. 
    Mariola Kozłowska proponuje utworzenia przedszkola w Szklarce  
    Przyg. 
    Stanisław Wabnic i Edward Skrzypek stwierdzili, że należy rozeznać     
    sprawę utworzenia przedszkola w Szklarce Przyg. 
    Adam Mickiewicz – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Szklarce Przyg.  
    poinformował, że 11 dzieci dowożone jest do Przedszkola w Czarnym 
    Lesie. 
    Rady Miejska jednogłośnie (20 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
    Uchwała Nr VI/37/2007 stanowi załącznik do protokołu. 

 
                     d) regulaminu określającego wysokość dodatków i innych składników               
                         wynagrodzeni nauczycieli oraz szczegółowych warunków ich  
                         przyznawania, a także wysokość, szczegółowe zasady przyznawania  

 



                         i wypłacania  nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego 
                         (nr 17/2007) 
                        Marian Grzegorek – Dyrektor Zakładu Obsługi Placówek Oświatowych  

    przedstawił powyższy projekt uchwały. 
    Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały  
    pod obrady sesji. 

                         Stanis ław Wabnic poinformował, że Związki Zawodowe Nauczycieli nie  
                         przyjęły wniosków zgłoszonych przez Komisję Oświaty – chodziło  
                         o przyznawania dodatków funkcyjnych kwotowo, a nie procentowo. 
                         Radny Ryszard Szymański zapytuje czy podwyższono dodatek funkcyj- 
                         ny i pensum dyrektorów szkół podstawowych i gimnazjum. 
                         Rada Miejska 17 g łosami „za” i 3 „wstrzymującymi” podjęła uchwałę.  
                         Uchwa ła Nr VI/38/2007 stanowi załącznik do protokołu. 
 
                     Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 35 minutową przerwę w obradach  
                     (godzina 1150 – 1225). 
                     Po przerwie na obrady sesji nie wrócili radni: Jan Góra, Henryk Kajser 
                     i Adam Zawada.  
 
                     e) sprzedaży gruntu położonego w Ostrzeszowie przy ul. Grabowskiej   
                         (nr 18/2007) 
                        Stanisław Wabnic – Burmistrz przedstawił powyższy projekt uchwały. 
                        Sta łe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
                        pod obrady sesji. 

    Rady Miejska jednogłośnie (17 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
    Uchwała Nr VI/39/2007 stanowi załącznik do protokołu. 

 
                     Obrady sesji opuściła radna Krystyna Sikora.    
                 
                     f) przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania  
                         przestrzennego terenu położonego w Rojowie w rejonie   
                         oczyszczalni ścieków (nr 19/2007) 
                        Teresa Sufryd – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Ochro- 
                        ny Środowiska przedstawiła projekt uchwały. 
                        Sta łe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
                        pod obrady sesji. 

    Rady Miejska jednogłośnie (16 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
    Uchwała Nr VI/40/2007 stanowi załącznik do protokołu. 

 
                    Na obrady sesji wróciła radna Krystyna Sikora. 
 

                     g) przystapienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania          
                         przestrzenneg terenu położonego w Rojowie (nr 20/2007) 
                        Teresa Sufryd – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Ochro- 
                        ny Środowiska przedstawiła projekt uchwały. 
                        Sta łe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
                        pod obrady sesji. 

    Rady Miejska jednogłośnie (17 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
    Uchwała Nr VI/41/2007 stanowi załącznik do protokołu. 

 
                     h) powołanie doraźnej Komisji Inwentaryzacyjnej 
                         Stanis ław Wabnic – Burmistrz przedstawił powyższy projekt uchwały. 

                          Stałe Komisje Rady Miejskiej przyjęły do wiadomości projekt uchwały. 
                          Radny Arkadiusz Suchanecki zapytuje czy praca w doraźnej Komisji                          
                          jest p łatna. 
                          Burmistrz odpowiedział, że nie. 

 



                          Rady Miejska jednogłośnie (17 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
     Uchwała Nr VI/42/2007 stanowi załącznik do protokołu. 

 
Do p-ktu 12-go Odpowiedzi na interepelacje i zapytania  
                           Stanisław Wabnic odpowiadając wyjaśnił:  
                           - w sprawie odpadów niebezpiecznych będzie odpowiedź na piśmie, 
                           - ograniczenie prędkości na ul. Leśnej zgłosimy do Starostwa, 
                           - w sprawie lasku klasztornego zwrócimy się do Nadleśnictwa   

                     - ARMiR zwrócił się do Wojewódzkiej Dyrekcji Dróg o zezwolenie 
                       na budowę parkingu na ul. Kościuszki i do dnia dzisiejszego nie otrzymał  
                       odpowiedzi, 
                     - gmina przygotuje projekt na budowę chodnika na ul. Kościuszki w kie-  
                       runku Rojowa na drodze nr 449, 
                     - obecnie trwa inwestycja na ul. Bocznej – prowadzona jest kanalizacja  
                     - zwrócimy, aby czyszczenie dróg odbywało się po godzinach szczytu  
                       komunikacyjnego, 
                     - droga Olszyna – Rojów jest w kształcie litery Z i zalewana jest z pól  
                       obszar ok. 31 ha), 
                     - tematy, które zgłaszał sołtys są spisane we wnioskach z zebrań wiejskich, 
                     - w sprawie rowów przydrożnych należy kontaktować się z Naczelnikiem  
                       Wydzia łu Gospodarki Gruntami i Rolnictwa,  
                     - tonaż samochodów ciężarowych kontrolowany (ważony) jest tylko  
                       na drogach krajowych. 
 

Do p-ktu 14-go Sprawy różne i informacje 
                           Stanis ław Wabnic – Burmistrz przedstawił projekt postanowienia  
                           w sprawie oświadczenia lustracyjnego Skarbnika i Sekretarza Miasta  
                           i Gminy.  

                     Rady Miejska jednog łośnie (17 głosów „za”) podjęła postanowienie. 
Postanowienie Nr VI/43/2007 stanowi załącznik do protokołu. 

                           Radny Edward Skrzypek – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformo- 
                           wa ł, że: 

                     - do dnia 30 kwietnia  2007 roku radni winni złożyć oświadczenia mająt-  
                       kowe według stanu na dzień 31 grudnia 2006 roku oraz PIT za 2006 rok, 
                     - zgodnie z art.61 Statut Miasta i Gminy wznawia działanie Kolegium  
                       Rady, 
                     - kolejne sesje Rady Miejskiej odbędą się w dniach: 26 kwietnia i 31 maja  
                       2007 roku, 
                     - radni winni dostarczyć zdjęcia by móc przygotować legitymacje radnych, 
                     - radni są osobami publicznymi i w związku z tym ich num ery telefonów  
                       są jawne - na żądanie mieszkańców miasta i gminy będzie można  
                       podawać im numery telefonów, 
                     - zakończyła się kampania wyborcza sołtysów. Mamy nowo wybranych  
                       sołtysów w następujących sołectwach: Bledzianowie, Olszynie, Rojowie,                      

                             Szklarce Przyg. i Zajączkach. 
                           Radny Jerzy Szulczyński poinformował i zaprosił: 

                     - w dniu 22 kwietnia 2007 roku odbędzie się w Kino -Teatrze VI Festiwal  
                       Piosenki Przedszkolnej, 
                     - w dniu 27 kwietnia 2007 roku w Kino – Teatrze odbędzie się występ  
                       Kabaretu Halama. 
                                              

Do p-ktu 15-go Zakończenie 
                           Przewodniczący Rady Miejskiej krótko podsumował przebieg obrad sesji, 
                           podziękował wszystkim za udział w obradach i zamknął obrady IV sesji 
                           Rady Miejskiej. 
 

 



                           Rada podjęła 8 uchwał i 1 postanowienie. 
                           Rada rozpoczęła obrady o godzinie 1000, a zakończyła o godzinie 1310. 
       
                   

                        Sekretarz  
         obrad VI sesji Rady Miejskiej  
 
                     Henryk Kajser 

 
 

 


